
Svar på motion inkommen till Dala-Aros stämma 2025 

Motion angående förekomst av så kallade invasiva gräsogräs i utsäde 

 

Styrelsens svar: 

Dala-Aros styrelse tycker att motionären tar upp ett ämne som är av stor vikt att följa upp. 

Vi anser att Lantmännen bör se över sina rutiner och kontroller beträffande invastiva och 
framände gräsogräs så att vi så långt det går kan känna oss säkra på renlighetenen i 
Lantmännen sålda produkter. 

Styrelsen rekommenderar Distriktsstämman att stå bakom motionen och att i sin helehet sända 
den vidare till Lantmännens koncernstämma. 

 

 

 


